
Innlegg til høringsrunden ifb med privatisering av kommunale veier. 

Åsveien: 

Angående uttalelse fra ordføreren om at det var mange som allerede har private veier som var 

misunnelige på de som har kommunal vei. Dette er jo bare sørgelig misforstått og feil. Fra Bjormyr og 

Hommelsgård har det vært privat vei ut til Åsveien i mange år. Blir Åsveien privatisert så vil det bare 

legge en ekstra byrde på oppsitterne på denne veien. Nå har Rune overtatt Hommelsgård og jeg føler 

med han. 

Andre innlegg har tatt opp saker som bosetting/fraflytting, skogbruk og forskjellsbehandling ifb med 

at ikke alle kommunale veier blir tatt med. Så det tar jeg ikke opp her. 

Men jeg har et hyttefelt som er under ferdigstilling på Hauglandmyra. Pølsekjenn hyttefelt. Flere 

andre hyttefelt som ligger ved kommunalvei vil få et konkurransefortrinn hvis Åsveien blir privatisert, 

eller sagt på en annen måte: Sponset av kommunen. Det blir i så fall helt feil. Med en eiendomsskatt 

på 5 promille vil bare dette lille feltet bidra med over to hundre tusen i kommunekassa. Hvis man 

også ser på alle de andre inntektene som Vegårsheis hytter bidrar med så må man vel kunne si at det 

er lett å spare seg til fant. 

Jeg håper at kommune representantene kommer til å stemme ned dette forslaget.  
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